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Kepli Lajos
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Továbbra is álom marad a szabad Balaton?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Régi adóssága a Kormánynak a Balaton körül élők felé a Balaton Kiemelt Üdülőkörzet
Területrendezési Tervének elfogadásáról és a Balatoni Területrendezési Szabályza t
megállapításáról szóló 2000 . évi CXII . törvény által szabályozott szabad parti sétányok
kialakítása. A törvény 20 . § (1) bekezdése szerint a „A kiemelt üdülőkörzet valamennyi parti

településén a belterülethez csatlakozó parthossz legkevesebb 30%-án legalább 5 méter széle s
közhasználatú parti sétány helye biztosítandó . . . ".

A törvény rendelkezését azért nem sikerült eddig teljesíteni, mert sok helyen a
magántulajdonban lévő vízparti telkek ezt nem teszik lehetővé. 2012-ben készült egy
törvénytervezet, ami megoldást kínált volna a problémára az érintett ingatlano k
kisajátításával . Ez összesen 95 ingatlant érintett, a kártalanításra tervezett összeg 3,7 milliár d
forint lett volna. Eltelt három év, de a megvalósulás továbbra is várat magára .

Szintén régi ígéret az illegális partfeltöltések és bejárók felszámolása, melyr ől az
elmúlt években többször is cikkeztek, de valódi munka nem történt .

A vízügy korábbi felmérése szerint 470 engedély nélküli bejáró és 370 illegáli s
partfeltöltés található körben a Balaton parton. A legkirívóbb terület a balatonmáriafürdői és
zánkai partszakasz, ahol egy kilométeren belül közel ötven illegális partfeltöltést vagy stéget



számláltak. Ezek elbontására négyszáz közmunkás foglalkoztatása volt a terv és a
felszámolások költsége meghaladta volna a 400 millió forintot .

A szabad parti sétányok kialakítására és az illegális partfeltöltések és bejárók
felszámolására szükséges összeg biztosításának érdekében módosító indítványt nyújtottam be
a 2015. évi költségvetéshez, hogy végre megkezdődhessen a munka és felszabadíthassuk a
Balatont a magyar emberek számára . Önök azonban indítványaimat elutasították .

Tisztelt Miniszter Úr! Mikor valósulnak meg a Balaton törvényben előírt parti
sétányok a tó körül? Mikorra várhatjuk az illegális feltöltések felszámolását?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015. február 3 .

Tisztelettel :

Kepli Lajos
Jobbik
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